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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen értékben történt a tárcánál közbeszerzés az idei évben?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Bárándy Péter igazságügyminiszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A közbeszerzések kérdése az utóbbi hónapok során ismételten reflektorfénybe került, ezzel
összefüggésben kérdezem Miniszter Urat :

•

	

Őszesen hány milliárd forint értékben került sor az Őn által vezetett tárcánál sikeres
közbeszerzési eljárás lefolytatására az idei év eleje óta?

• Őszesen hány cég nyert megbízást az idei év eleje óta lebonyolított sikeres közbeszerzési
eljárások eredményeképpen? Kérem, adja meg a cégek tételes felsorolását a megbízások
időpontjának, tárgyának és forintban meghatározott értékének feltüntetésével .

• Milyen értékben tervez a tárca vezetése közbeszerzést a 2004-es évben? Kérem, adja meg azoknak
a nagyobb tételeknek a felsorolását, amelyeket közbeszerzési eljárás lefolytatásával kíván a tárca
beszerezni 2004-ben .

Várom megtisztelő válaszát .
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